



(Deutsche Fassung unten)

Thank you for choosing to donate your device to Repair Circle. Your contribution plays a vital role in our mission to combat electronic waste and promote sustainability.

We believe in giving devices a second chance. Repair Circle supports the circular economy by keeping items of value circulating locally, and in operation as long as possible.

Terms for Device Donation

1. Functional Devices:

If your donated device is still in working condition, we look to recirculate it locally. We have established partnerships that distribute electronics to individuals that benefit from them in various ways.

2. Harvesting Non-Functional Devices for Spare Parts:

In cases where donated devices are non-functional but contain salvageable components, we work to extract and repurpose these parts, collaborating with local repair shops and repair specialists, ensuring they are put to good use for other repair projects.

3. Responsible Recycling for Non-Functional Devices:

For devices that are non-functional and cannot be repaired or repurposed by local repair shops, we partner with [AfB](#). They specialise in responsible electronic recycling. AfB ensures electronics are recycled responsibly, minimising environmental impact.

Data Safety Reminder for Device Donations

Before parting with your device, make sure you delete all your personal data. This is important, especially when sending your device to our partners, as we can't guarantee data security from third-party access. We are not responsible for preserving or protecting personal data such as contacts, photos, documents, or other data.

Thank you for supporting Repair Circle's commitment to a circular economy and responsible electronic device management. Your device donation makes a meaningful contribution to a greener and more sustainable future.

For any questions or additional information about our device donation program, please don't hesitate to contact us at info@repaircircle.eu

Repair Circle is an early stage start-up that strives to digitise the repair eco-system by connecting people seeking electronic repairs with local repair shops and technicians. Website: <https://www.repaircircle.eu/>

Deutsche Version



Vielen Dank, dass Sie sich entschieden haben, Ihr Gerät an Repair Circle zu spenden. Ihr Beitrag spielt eine wichtige Rolle in unserer Mission, Elektronikschrott zu verhindern und Nachhaltigkeit zu fördern.

Wir glauben daran, elektronischen Geräten eine zweite Chance zu geben. Repair Circle unterstützt die Kreislaufwirtschaft, indem wir Geräte so lange und so lokal wie möglich zirkulieren lassen.

Bedingungen für Gerätespenden

1. Funktionstüchtige Geräte:

Wenn Ihr gespendetes Gerät noch funktionstüchtig ist, versuchen wir, es über unsere Partner lokal weiterzugeben. Dadurch unterstützen wir Menschen, die funktionstüchtige Geräte für verschiedene Zwecke benötigen können.

2. Rückgewinnung von Ersatzteilen aus defekten Geräten :

In Fällen, in denen gespendete Geräte nicht funktionsfähig sind, aber noch verwertbare Komponenten enthalten, bemühen wir uns, diese Teile zu extrahieren und wiederzuverwenden. Dabei arbeiten wir mit örtlichen Reparaturwerkstätten und Reparaturspezialisten zusammen, um sicherzustellen, dass sie für andere Reparaturprojekte verwendet werden.

3. Verantwortungsvolles Recycling von defekten Geräten:

Falls Geräte defekt sind und nicht zur Ersatzteilentnahme verwendet werden können, geben wir sie an unseren Partner [AfB](#) weiter. AfB stellt sicher, dass elektronische Geräte verantwortungsvoll recycelt werden und die Umwelt so wenig wie möglich belasten.

Datenschutzhinweis für Gerätespenden

Bevor Sie sich von Ihrem Gerät trennen, sollten Sie all Ihre persönlichen Daten löschen. Dies ist besonders wichtig, wenn Sie Ihr Gerät an unsere Partner senden, da wir die Sicherheit der Daten vor dem Zugriff Dritter nicht garantieren können. Wir sind nicht dafür verantwortlich, persönliche Daten wie Kontakte, Fotos, Dokumente oder andere Daten aufzubewahren oder zu schützen.

Vielen Dank, dass Sie das Engagement von Repair Circle für eine Kreislaufwirtschaft und einen verantwortungsvollen Umgang mit elektronischen Geräten unterstützen. Mit Ihrer Gerätespende leisten Sie einen wichtigen Beitrag zu einer grüneren und nachhaltigeren Zukunft.

Wenn Sie Fragen haben oder weitere Informationen über unser Gerätespendenprogramm wünschen, zögern Sie bitte nicht, uns unter info@repaircircle.eu zu kontaktieren.

Repair Circle ist ein Start-up- in der Frühphase, des Reparatur-Ökosystem zu digitalisieren, indem es Menschen, die elektronische Reparaturen suchen, mit lokalen Reparaturwerkstätten und Technikern zusammenbringt. Website: <https://www.repaircircle.eu/de>